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Protokoll för kommunala pensionärsrådet och kommunala 

funktionshinderrådet  
Plats:  

  

Datum och 

tid: 
  

Ledamöter  

  

  

 

Ersättare/ övriga 

deltagande   

  

Paragrafer  

  

  

Sekreterare  

  

  

 

Ordförande  

  

  

  

Justerare  

Sessionssalen i Kommunhuset, Skutskär  

  

2023-11-30, kl. 13.00-14:00  

  

  

Katrin Jakobsson (S), KS, mötesordförande  

Åsa Andersson Stridh (S), ordförande omsorgsnämnden 

Magnus Grönberg (S), ordförande samhällsbyggnadsnämnden  

Rose-Marie Westerholm, HRF 

Ulla-Britt Lundin, HRF  

Arja Lindblad, FUB 

Britt Lööf, PRO Skutskär 

Gunvor Lugnfors, PRO Älvkarleby  

Hans Friskman, SPF Laxen  

Bo Janzon, SPF Laxen  

 

 

 

 

Anita Lindell, PRO Älvkarleby 

Gun Fransson, SPF Älvkarleby 

 

 

  

  

 

29-33     
   

   

Victoria Lindgren    
    

  

 

Katrin Jakobsson  

     

  

 

Bo Janzon 
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KPR/KFR    Godkännande av dagordning  

§ 29    
Dagordningen godkänns med följande tillägg: 

 Information från Åsa Andersson Stridh (S), ordförande 

omsorgsnämnden till punkten övrigt. 

 

 Information från Magnus Grönberg (S), ordförande 

samhällsbyggnadsnämnden till punkten övrigt. 

 

__________________  

    

KPR/KFR    Budget 2024 

§ 30     
Ordförande Katrin Jakobson (S) informerar om kommunens budget 2024.   

 

Under det kommande året är det av högsta vikt att fokusera på 

effektivisering och innovativa lösningar. Vi strävar efter att säkra välfärden 

och behålla hög kvalitet trots de utmaningar vi står inför.  

 

För att sätta en realistisk budget har målet för resultatmarginalen satts till 0 

%. Vi ser att kommuner och regioner kring oss gör på liknande sätt för att 

hantera det svåra ekonomiska läge som just nu råder. Vi står inför en 

prisutveckling som vi inte kunnat se sedan 90-talet. Hög inflation, ökade 

elpriser, ökade kostnader för att producera varor och tjänster, högre räntor 

och skenande drivmedelspriser. Våra intäkter kommer inte att ha möjlighet 

att stiga i samma takt som kostnaderna ökar.  

 

Vi står också inför en omfattande resursbrist inom många av våra 

yrkesgrupper. Vi ser det som viktigt att vara en attraktiv arbetsgivare. Vi vill 

därför prioritera vår personal och kommer därför att höja friskvårdsbidraget.  

 

Inom den tekniska ramen har omsorgen en betydligt lägre tilldelad ram 

jämfört med tidigare. Vi har därför bedömt att alla de 37 713 tkr som finns 

till prioriteringar kommer att tillfalla omsorg. De beviljade prioriteringarna 

utgör 39 076 tkr så därför kommer omsorg behöva effektivisera ytterligare. 

_____________________  
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KPR/KFR    Statusuppdatering gällande Matleveranser, Åsa Stridh 

§ 31              Andersson  
      

Åsa Stridh Andersson, ordförande för Omsorgsnämnden, delar information 

om det måltidsdistributionssystem som erbjuds till alla omsorgstagare som 

har beviljats stöd för enklare matlagning. Maten tillagas på Tallmons egna 

tillagningskök och levereras sedan av hemtjänsten. För närvarande nyttjar  

cirka 60 omsorgstagare denna tjänst från kommunen, och responsen har varit 

mycket positiv. 

 

I början uppstod det problem med att beställa matlådor och med själva 

inplastningen av dem. Problematiken med beställningar har nu blivit löst och 

plastmaskinen är reparerad. 

  

______________________  

     

KPR/KFR    Fixarservice 

§ 32       
En dag i veckan kommer Jenny bistå med hjälp på fyrklövern fram till 

årsskiftet och sedan kommer det att utvärderas om servicen fungerar bra.  

 

Föreningarna vill framföra ett önskemål att om ”fixarservice” följs upp och 

prioriteras i framtiden. Den här typen av service kan möjliggöra för många 

äldre att bo kvar i sina nuvarande hem och därmed bidra till långsiktiga 

besparingar för kommunen. 

 

 

______________________  

  

  

 

 

 

 

 

 
 

    



  

   

 Kommunala pensionärsrådet och   

 kommunala funktionshinderrådet  Sida  

  2022-11-30  4  

    

  

Ordförandens 

signatur  
Justerarens 

signatur  
Justerarens 

signatur  
Utdragsbestyrkande  

KPR/KFR     Övriga frågor  

§ 33  

Samhällsbyggnadsnämndens ordförare Magnus Grönberg informerar att                

kommunen prioriterar snöplogning för att säkerställa tillgänglighet. Han 

betonar även vikten av att stödja föreningar, vilket är en prioriterad åtgärd.  

 

Kommunen har beslutat att införa parkeringsövervakning. Diskussioner om en 

detaljplan för ett större inflyttningsprojekt för ett industriområde i Bulto har 

pågått, men områdets höga naturvärden måste beaktas. Vidare undersöks nya 

möjligheter för bostadsområden och ett intensivt arbete pågår för att erbjuda 

nya tomter. 

 

Åsa Stridh Andersson, ordförande för Omsorgsnämnden informerar om 

beslutet att införa ”ombudshandel” inom hemtjänsten. Detta förbättrar 

arbetsmiljön för personalen och minskar antalet moment vid inköp. Kunden har 

nu tillgång till hela utbudet och aktuella erbjudanden. I Älvkarleby kommun 

erbjuder endast COOP denna tjänst.  

 

Åsa berättar vidare att effektiviseringsarbetet fortgår, nattpatrullen som 

utgick från hemtjänsten utgår nu istället från Tallmon, vilket leder till bättre 

samordning hos nattpersonalen. Hon informerar även om 

effektiviseringsarbetet på Tallmon med besparingar på 10,5 årsarbetare.  

 

 

 

 

   

              

______________________  

    

 

  

   
   

   
  

  


